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Θέμα: Εξέλιξη του έργου : « ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΠΑΡΑΚΤΙΟΥ ΤΕΙΧΟΥΣ ΣΤΗ 
ΘΕΣΗ  Ν.Α.Ο.Κ ΚΡΗΠΙΔΩΜΑΤΩΝ, ΠΕΖΟΔΡΟΜΙΩΝ ΚΑΙ ΣΤΗΘΑΙΩΝ 
ΠΑΡΑΛΙΑΚΗΣ ΛΕΩΦΟΡΟΥ ΓΑΡΙΤΣΑΣ ΣΤΗΝ ΚΕΡΚΥΡΑ ».

Μετά από μία μακρόχρονη πορεία που ουσιαστικά ξεκίνησε το 1992-1993 με την 
κατάρρευση τμήματος του τείχους οχύρωσης της πόλης Κέρκυρας στη θέση Ν.Α.Ο.Κ 
και των συνεχών επί δύο σχεδόν δεκαετίες υποχωρήσεων του δαπέδου του 
παραλιακού πεζοδρομίου της «Γαρίτσας» που περιλαμβάνεται στη ζώνη λιμένα 
αρμοδιότητας του πρώην Λιμενικού Ταμείου Κερκύρας και  από το 2001 στην Α.Ε « 
Οργανισμός Λιμένα Κέρκυρας ( Ο.Λ.Κ.Ε Α.Ε ), με το έγγραφο  του α.π  
2178/16.12.2009 ο Ο.Λ.ΚΕ διαβίβασε στην Περιφέρεια Ιονίων Νήσων, τον πλήρη 
φάκελο της μελέτης του παραπάνω έργου προϋπολογισμού 4.000.000 ευρώ και 
ζήτησε την χρηματοδότηση της σχετικής δαπάνης από το Ε.Σ.Π.Α 2007-2013.
Παράλληλα με την από 24.12.2009  απόφαση της η αρμόδια Υπουργός  Εμπορικής 
Ναυτιλίας  Λούκα Κατσέλη χορήγησε την σχετική άδεια εκτέλεσης του έργου.
Έκτοτε πέρασαν 4 και πλέον χρόνια άστοχων παρεμβάσεων και ενεργειών, 
προκειμένου να αρχίσουν το 2014 από τον ανάδοχο του έργου οι προβλεπόμενες 
εργασίες.
Μετά από μικρό χρονικό διάστημα και συγκεκριμένα τον Ιούνιο του 2014 η 21η 
Εφορεία Βυζαντινών Αρχαιοτήτων με δύο έγγραφα της, ζήτησε την διακοπή των 
εργασιών και  την συμμόρφωση με τη μελέτη και τους όρους που περιέχονται στην 
περιβαλλοντική αδειοδότηση του έργου.
Το έργο παραμένει μέχρι και σήμερα σταματημένο και επιπρόσθετα ο ανάδοχος 
υπέβαλε  « Ειδική δήλωση διακοπής των εργασιών » λόγω υπαιτιότητας του φορέα το 
κατασκευής του και ζητάει την πληρωμή των ήδη εκτελεσθέντων εργασιών και 
διατηρεί την επιφύλαξη παντός δικαιώματος του για την θετική ζημία που υφίσταται 
κατά την διάρκεια διακοπής των εργασιών, την οποίαν αποδίδει και πάλιν στο φορέα 
κατασκευής του έργου.
Επειδή το έργο αυτό έχει εξόχως μεγάλη Πολιτισμική αλλά και χρηστική σημασία  
για την Κέρκυρα και επιπρόσθετα λόγω της διαρκώς εξελισσόμενης υποσκαφής του 
παραλιακού κρηπιδώματος, υπάρχουν άμεση κίνδυνοι για την ολοσχερή κατάρρευση 
του αλλά και του παραπλεύρως, και όχι μόνο, παραλιακού πεζοδρομίου, το οποίον ως 
γνωστόν αποτελεί το παραδοσιακό περίπατο των Κερκυραίων και των επισκεπτών 
του Νησιού, θεώρησα υποχρέωση μου να ζητήσω την συζήτηση του όλου θέματος 
στο Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων, με την προσδοκία την λήψη των 
ενδεδειγμένων αποφάσεων για την άμεση και απρόσκοπτη συνέχιση των εργασιών. 
Θεωρώ δε απολύτως αναγκαία και ουσιαστική την παρουσία και την συμμετοχή στη 
σχετική συζήτηση, εκπροσώπου του Διοικητικού Συμβουλίου του Οργανισμού 
Λιμένα Κέρκυρας, ως Κυρίου του έργου.

   Κέρκυρα 26.10.2014                                Αλέξανδρος Δεσύλλας
                                                                    
                                                                 Περιφερειακός   Σύμβουλος   



   


